

Dear Partners

We are organizing the second international conference MGEF on renewable energies, in Marrakech (<http://nkms.free.fr/MGEF/MGEF2015.htm>). The **MGEF 2015** will be held at the Zalagh Kasbah Hotel of Marrakech the 26-28 March 2015.

This great international event will bring together researchers and industry partners to present their innovations in this field. We offer, to companies, stands to showcase their activities, services and products. If you are interested please contact us (mgef215@rmei.info).

Would you be interested in a booth at this event? In return you will be asked a financial contribution for the organization of this event. Will you be ready to support us (sponsorship) and become our partner in this Forum organized by the **Mediterranean Green Energy Network** that brings together a wide range of Mediterranean experts on Renewable Energies. We remain at your disposal for any further information.

Bonjour,

Nous organisons une conférence internationale sur les énergies renouvelable MGEF2015 à Marrakech (<http://nkms.free.fr/MGEF/MGEF2015.htm>) à l'hôtel Le Zalagh Kasbah. C'est un grand évènement international qui regroupera des chercheurs et des industriels pour présenter leurs nouveautés dans ce domaine.

Nous proposons aux entreprises des stands pour présenter leurs produits, c'est la raison pour laquelle je vous contacte.

Seriez-vous intéressé par un stand lors de cette manifestation ? En contrepartie on vous demandera une participation financière pour l'organisation de cette manifestation.

Serez vous prêt à nous soutenir (sponsors) et devenir notre partenaire dans ce Forum organisé par le réseau méditerranéen **Mediterranean Green Energy Network** qui regroupe un grand panel d'experts méditerranéens sur les énergies renouvelables.

Je reste à votre disposition pour toutes autres informations.

Bien cordialement

Website URL (if any): <http://nkms.free.fr/MGEF/MGEN.htm>

Abdelhamid Rabhi, Industrial events chair

Email & Contact Details: nacer.msirdi@rmei.eu